
Blekersveld is een klein wijkje met 44 woningen, waarvan 36 sociale 
huur. Mensen zijn hier komen wonen om de rust en de 
kleinschaligheid van het hofje. Nu wil de gemeente Bloemendaal met
de komst van 80 of zelfs 120 woningen de wijk ver-drie- of zelfs ver-
viervoudigen. En dit allemaal op een veldje kleiner dan Blekersveld 
zelf. Er is slechts 1 toegangsweg die vaak vol staat met geparkeerde 
auto’s en uitkomt op een zeer druk verkeersknooppunt, hoek Willem 
de Zwijgerlaan, Fietspad IJsbaanpad en Dompvloedslaan. Dit met 2 
basisscholen in de buurt binnen een straal van 100 meter en het 
daarbij behorende spitsverkeer, wordt vragen om problemen. 

De manier waarop dit alles tot stand is gekomen is schandalig. Er 
zijn zonder vergunning bomen gekapt zodat de vleermuizen kolonie 
zich er niet meer kon vestigen. De egels zijn verdwenen na het 
rigoureus kaal maken van het veld en ook de 150.000 bijen zijn 
weggehaald. De metingen van geluidsoverlast van de Randweg en 
de fijnstofmetingen zijn gedaan in de corona periode toen er bijna 
geen verkeerslawaai en fijnstof was. 

Gemeente Bloemendaal heeft zelf de afgelopen jaren veel 
bouwlocaties om allerlei redenen afgekeurd en heeft hiermee 
eigenhandig veel kansen voor woningbouw laten liggen. Het lijkt er 
op dat ze nu genoodzaakt zijn om zoveel mogelijk woningen op dit 
kleine veldje te proppen omdat er aan hún quota moet worden 
voldaan. 

Een iconische woontoren klinkt leuk hoor maar in werkelijkheid is dit 
een absurd plan. Alleen al het aangezicht van Overveen zal drastisch
veranderen. Vooral mensen die er niet naast wonen zijn erg 
enthousiast maar deze mensen krijgen er niet in één keer 120 buren 
bij en een lelijke toren om op uit te kijken. Er zal een 
buitenproportionele toename zijn van drukte, verkeer, 
parkeerplekken en wellicht overlast in de buurt. De kleine, 
verscholen locatie leent zich hier niet voor. Blekersveld kan niet in 
z’n eentje het door gemeente Bloemendaal zelf gecreëerde 
probleem van woningnood oplossen. Eerlijker en zeker socialer zou 
zijn om woningen te spreiden over meer plekken in de gemeente en 
niet alle sociale woningbouw te clusteren zoals nu het plan is. 

Wij begrijpen het belang om nieuwe woningen te realiseren, maar er 
wordt niet gekeken naar het belang van de bewoners van 
Blekersveld en omgeving met zo’n enorme vergroting van de wijk. 
Wij pleiten voor een project met minder, maar fijne, ruime woningen 
waar mensen lang willen blijven wonen in plaats van kleine units van



40 vierkante meter wat veel omloop van bewoners zal geven. Geef 
ook de woonwagenbewoners hun lang beloofde plek want ook deze 
mensen wachten hier al meer dan10 jaar op. Voor de gemeente 
Bloemendaal een mooie kans om eindelijk beloftes waar te maken. 


